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RESERVATION CONFIRMATION
Thank You for Choosing S Hotel Bahrain.


Date:  23.01.18

We are pleased to confirm your reservation at the agreed rates as per the following: 
	Guest Name
	

	Arrival Date
	

	Departure Date
	

	Room rate
	

	No of adults / child
	

	No of Rooms/ Room Type
	

	Credit Card Number 
	
	Card Expiry Date 
	

	Reservation No
	


Room Rate for Gulf University Group from 09th to 14th April 2018
	Room Type
	Single
	Double

	Superior
	24 BD 
	28 BD 


The above rate is inclusive off tax and service charge per room per night inclusive of breakfast, Free Wi-Fi in the entire hotel, Airport Transfer, Transfer to Event Venue 
The above rates are valid only for this Event. 
Confirmation:

A guaranteed reservation will be held all night of the day of arrival and till 12:00am the next day. In the event on non-Arrival first night charge will apply on the guaranteed booking.

Non-guaranteed reservations will be held until 16:00hrs on the day of arrival
Standard check in time is 02:00 PM and standard check out is 12:00 noon. Late check-out and Early Check-in is based upon availability on the day of arrival and additional   charges may be applicable
Cancellation Policy: If cancelled or modified up to 14:00 on the date of arrival, no fee will be charged. If cancelled or modified later or in case of no-show, 100 percent of the first night will be charged.

No Shows: All No shows will be charged for the first night
Looking forward to welcome you to S Hotel Bahrain and hope that your stay with us will be a pleasant and enjoyable one.
Best regards, Sarah Sydney   Reservation Manager 
S Hotel Bahrain,
 T: +973-17380380
F: +973-17380300
M: +973 -36770415


يسعدنا تأكيد الحجز بالعملات المتفق عليها وفقاً لما يلي:- 
	
	اسم الضيف 

	
	تاريخ الوصول 

	
	تاريخ المغادرة 

	
	سعر الغرفة

	
	عدد البالغين / الأطفال 

	
	عدد الغرف / نوع الغرف 

	
	تاريخ الإنتهاء
	
	رقم البطاقة الإئتمانية

	
	رقم الحجز 


سعر الغرفة لمجموعة الجامعة الخليجية  المشاركين في المؤتمر الدولي الأول الإعلام وتحديات الخليج العربي من 9 إلى 14 إبريل:
	نوع الغرفة 
	الغرفة المفردة
	الغرفة المزدوجة 

	سوبيريور
	24 د.ب 
	28 د.ب 


السعر المذكور أعلاه يشمل الضرائب و رسوم الخدمة للغرفة الواحدة في الليلة بما في ذلك وجبة الإفطار بالإضافة إلى خدمة الواي فاي المجانية في جميع أنحاء الفندق والمواصلات إلى موقع المؤتمر .
تأكيد الحجز:
سيتم تأكيد الحجز طوال الليل من يوم الوصول وحتى الساعة 12 صباحاً في اليوم التالي، و في حال عدم الوصول أول ليلة سيتم تطبيق رسوم ليلة واحدة على الحجز المضمون أما الحجوزات غير المضمونة فسيتم تعليقها حتى الساعة 16:00 من يوم الوصول.
وقت تسجيل الوصول هو 2:00 ظهرا ً و تسجيل المغادره هو 12:00 ظهراً ، تسجيل المغادرة المتأخر والوصول المبكر يعتمد على مدى توافر الغرف و قد يتم تطبيق رسوم إضافيه .
سياسة الإلغاء : 
في حال إلغاء الحجز أو تعديله حتى الساعه 2:00 ظهراً في تاريخ الوصول لن يتم إحتساب أي رسوم إذا تم الإلغاء أو التعديل لاحقاً أو في حالة عدم الحضور سيتم خصم 100% من الليلة الأولى .
نرحب بكم في فندق إس هوتيل البحرين و نأمل أن تكون إقامتك معنا ممتعة ورائعة.
مع أطيب التحيات : سارة سيدني ( مديرة الحجوزات) .
إس هوتيل البحرين
هاتف : 17380380( 973) 
فاكس:  17380300(973) 
موبايل: 36770415 (973)
